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Verzet tegen hal 
is er niet voor niks 

Naar aanleiding van een ingezonden brief over de turnhal (HD 24 juni) wil ik 
hierbij mijn mening laten horen: Het Umpire gebouw, waar de heer van der Peet 
woont, is ongeveer 7 maanden geleden opgeleverd. De laatste drie maanden 
hebben het Mendelcollege en de naastgelegen sportgelegenheden nagenoeg stil 
gelegen vanwege corona. Niet verrassend, mijns inziens, dat er dan weinig 
gebruik gemaakt wordt van de parkeergelegenheid en dat geeft wellicht de indruk 
dat er plaats genoeg is. 

De heer van der Peet merkt op dat ’verreweg de meeste belanghebbenden’ tegen 
stemmen. In mijn eenvoudige beleving (immers niet jong en niet bijzonder hoog 
opgeleid zoals de heer van der Peet) is het één van de democratische beginselen 
in Nederland dat dat leidend is. 

Dat neemt niet weg dat ook rekening gehouden wordt met minderheden zoals 
mensen die slecht ter been zijn en ook naar evenementen willen. Dus ja, er rijden 
ook shuttlebusjes. Het klinkt dus enigszins zo, dat als je jong en hoog opgeleid 
bent en dan 7 maanden ergens woont veel beter kunt inschatten wat de ’meeste 
belanghebbenden’ dienen te snappen. 

Overigens wordt er een visie ontwikkeld waarbij de parkeergelegenheid bij de 
ijsbaan en het CIOS volgebouwd gaat worden met appartementen. Dit is aan de 
andere (zuid) kant van de woonwijk. Dus het lijkt er op dat de sportgelegenheden 
toenemen terwijl de parkeergelegenheid af lijkt te nemen. Ik verbind hier geen 
conclusie aan. Ik hoop dat de wijkraad en de gemeente zich niet laten ringeloren 
door de mening van (totnutoe) 1 persoon. 
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